

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem, Mantuam. Epist. XXXIII

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

UT concludam paucis; quando nec mihi ad scribendum, nec tibi ad legendum otii satis est: si librum miseris, imprimetur. Nolo enim meam apud te fidem in dubium vocari; nihil est tanti. De tempore, incertum est. Pendet, ut sæpè jam scripsi, hæc tota res ab aliena voluntate. Crediderim tamen, intra mensem confici & expediri rem posse, tum studio nostro, tum intercedentibus amicis, nobilibus viris, & gratiâ florentibus. Libro non inspecto facultas imprimendi nunquam dabitur. Scio nullam in eo labem esse, quæ legentium animos possit inficere. Novi tuos sensus, mores, probitatem: quæ ego pluris etiam in te æstimo, quàm eam doctrinam, quæ parem fortasse aliquem, superiorem, certè habes neminem. Verùm mos est gerendus consuetudini. Communis hæc est, non tua præcipua conditio. Ad me autem quod attinet, voluntati tuæ, in qua vim esse cupiditatis intelligo, nullâ interjectâ morâ satisfiet. Vale. Venetiis.

EIDEM, MANTUAM.

EPIST. XXXIII

Nunciat Natta, se de consilio medicorum Urbem ad rempus valetudinis gratiâ deserturum: ac proinde ipsum monet, ut librum suum vel statim mittat, vel imprimendi consilium differat.

Hodie, tribus medicis adhibitis, accuratè disputatum est de meo exeundi consilio. Rem probant, sed illud addunt, totam æstatem dandam esse otio, jucunditati, exercitationibus modicis; nec redeun-